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SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Dato:  Onsdag den 8. november 2023 kl. 17:00-19:00 

Deltagere: Berit Lundø, Margit Just, Olav Øfverlind Pedersen, Maj Agerlund Jensen, Kim 

Frank Petersen, Søren Ørgård Hansen, Pia Orloff Schmidt, Tabita Bülow Kyster. 

  Elevrådsrepræsentanter: Lærke 8.A og Gry 6.A 

Afbud fra: Troels Schmidt Thinesen, Mikael Mønsted, Steven Seth Domino, Morten Bonde. 

Referent: Pia Orloff Schmidt 

 
Referat: 

1. Godkendelse af referat 

 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Intro til Lærke omkring at deltage i skolebestyrelsen. 

 

Det lille elevråd: 

Arbejdet med venskabsbænkene gøres i foråret. Der er 

ved at blive lavet aftaler med Tom. 

 

Der er blevet talt om fællesskab – alle skal føle sig som en 

del af fællesskabet, når de går ind ad døren på skolen. 

Elevrådet vil lave en kampagne, der skal hedde: 

”Ingen skal være alene”. Der laves plakater og indslag der 

understøtter dette. 

 

Der ønskes tag over cykelstativerne 

 

Det store elevråd: 

Fortsatte snakken om, hvordan fællesskabet kan styrkes. 

Der kan eventuelt være flere venskabsklassedage. 

 

Fællesskaber går igen som et fokus, både for elever, med-

arbejdere etc. 

SKB kan være nysgerrige på, hvordan de kan støtte op i 

forhold til fællesskaber. 

 

3. Status fra skolen Info om at Morten så småt er på vej tilbage. Det forventes 

at han deltager i SKB-mødet i december. 

 

Renovering: Tidsplanen følges og vi er i tæt kontakt med 

de to der styrer processen.  

Der er særligt nogle udfordringer med de biler der kører på 

stien. Dette er jævnligt et tema på byggemøderne og der 

arbejdes nu på at få flere bump og mere skiltning op.  

 

Der er en gruppe der arbejder med forskønnelse/indret-

ning af Klynge F inde og ude. 

 

Professionel kapital: 

Der er lavet en APV ud fra spørgeskema på alle medarbej-

dere.  
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Vi er faldet en smule i trivsel. Dette bl.a. som følge af re-

noveringen og de ekstra udfordringer det giver. Vi er dog 

stadig placeret rigtig pænt undersøgelsen. 

 

FIFA (Flere med I Fællesskaber i Almenområdet): 

4 ambassadører + Tabita (3 lærer og 1 pædagog fordelt i 

afdelingerne) deltager i dette fælleskommunale initiativ, 

som er betalt af Mærsk-midler. Der er nogle gode videns-

dage, og herefter vil ambassadørerne bruge denne viden 

gennem co-teaching med kollegaer. Personalegruppen har 

generelt taget godt imod det.  

 

SKB afprøvede en øvelse. 

 

4.  Forældrearrangerede ture 

 

Der kan tales om forældrebetalte ture ud fra flere perspek-

tiver:  

- Det økonomiske perspektiv 

Hvordan kan SKB være med til at rammesætte, så der er 

lighed? 

- Det faglige undervisningsmæssige perspektiv 

- Det sociale – Fællesskab. 

Vi skal have kigget på hvad vi har af princip i forhold til 

klassekasse. Måske skal SKB komme med nogle eksempler 

på, hvordan man kan gøre i forhold til klassekassen, lejr-

tur. Middelfart kommune har for eksempel bygninger der 

kan benyttes til ture etc., så priserne kan holdes lidt nede. 

 

Input fra elevrådet: Det behøves ikke være de dyre ture. 

De har for eksempel været på stadion og se fodbold. De 

har også været i Kridthuset og lave noget sammen, det var 

hyggeligt da eleverne selv planlagde hvad de skulle lave. 

 

SKB vil arbejde videre med punktet på et senere møde. 

5. Mærkesager 

Proces for Digital Dannelse 

 

Vi lavede en proces med brainstorm på padlet. Der arbej-

des videre i forhold til prioritering og indsats. 

6. 

 

Legeplads Der kommer jævnligt henvendelser i forhold til at ”Skibet” 

mangler på legepladsen.  

Der er ikke økonomi på skolen til at købe noget i samme 

størrelsesorden.  

Der kan eventuelt søges fonde. Strib skole har haft foræl-

dre i gang med det, søgt fonde osv. skal vi have gang i no-

get som det?  

Vi skal huske at følge op på elevernes ønske. 

 

SKB vil følge op på legepladsen på et senere møde. 

7.  Opmærksomhedspunkter 

fra Dialogmøde 

 

Der blev primært arbejdet med distriktsområder. At der 

skulle bevares skoler i udeområder. En af løsningsmulighe-

derne der blev foreslået, var integrerede skoler med dagin-

stitution, skole og SFO. 

8. Siden sidst: 

Ledelse 

Medarbejdere 

SFO 

Skolebestyrelse 
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9. Eventuelt Til næste møde vil der være 1 times møde og derefter ju-

leanretning 

 Punkter til kommende mø-

der 

 

Evaluering af renoveringen (forår) 

 
Forældrearrangerede ture/indbetaling til klasse-

kasse/lejertur. Lave et princip med eksempler. 

 

December: Mærkesag: Digital dannelse  

Prioritering af padlet 

 

Legeplads 

Skal vi søge fonde? Hvem – forældre etc.? 

 

 

 

Venlig hilsen 

Olav Øfverlind Pedersen & Tabita B. Kyster 


